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PROTOKÓŁ nr XXIII/2019
z Sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie
odbytej w dniu 18 grudnia 2019 r. o godz. 12.00

Sesja zwołana została przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Łukasza Zaranka.

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Łukasz Zaranek, który trzykrotnym
uderzeniem Laską Przewodniczącego, otworzył Sesję i przewodniczył jej obradom.

Po powitaniu Gości, Sołtysów, Radnych Powiatu, Pań i Panów Radnych, Pana Burmistrza, Kierowników,
Pani Skarbnik, Pana Sekretarza przystąpiono do realizacji porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności, że na 15 radnych w Sesji bierze
udział 15 radnych. 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych z sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności gości z sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

II Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie.
4. Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych Rady
Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna.
5. Podjęcie uchwał okołobudżetowych:
a) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii
na 2020 rok,
b) w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2020 rok, (ZAMK)
c) w sprawie dotacji przedmiotowej na 2020 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie –
samorządowego zakładu budżetowego.
6. Podjęcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2020 – 2037.
a) przedstawienie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2020 –
2037,
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno,
c) dyskusja nad projektem uchwały,
d) głosowanie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2020 – 2037:
e) - głosowanie autopoprawek,
f) - przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do uchwały,
g) głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2020 –
2037.
7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Rogoźno na rok 2020.
a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej,
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu Gminy Rogoźno
na rok 2020,
c) odczytanie opinii Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury o projekcie budżetu,
d) odczytanie opinii Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa o projekcie budżetu,
e) przedstawienie stanowiska Burmistrza Rogoźna w sprawie wniosków zawartych w opiniach komisji
stałych Rady Miejskiej,
f) dyskusja nad projektem budżetu,
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g) głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na 2020 rok:
h) - głosowanie autopoprawek
i) - przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do uchwały,
j) - głosowanie uchwały budżetowej Gminy Rogoźno na rok 2020.
8. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:
a) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu
użytkowego ,
b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – część
działki nr 36/1, Cieśle,
c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działka nr
2/2, Rogoźno,
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – część
działki nr 1443/12, Rogoźno
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – część
działki nr 595/35 położonej w miejscowości Ruda i część działki nr 439 położonej w miejscowości
Gościejewo,
f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów
położonych w obrębach ewidencyjnych Słomowo, Szczytno, Parkowo i Jaracz na obszarze gminy
Rogoźno,
g) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Oborniki, a Gminą Rogoźno w zakresie
powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego,
h) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki
tej opłaty
i) zmiany uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu
j) zmiany w budżecie Gminy Rogoźno na 2019 rok,
k) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037,
l) ustalenia wydatków Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019.
9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał
Rady Miejskiej.
11. Interpelacje i zapytania radnych.
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
13. Wolne głosy i wnioski.
14. Zakończenie

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.
Pan przewodniczący zaproponował zmianę porządku obrad
h) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki
tej opłaty
i) zmiany uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu
oraz usunięcie uchwały
g) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Oborniki, a Gminą Rogoźno w zakresie
powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego,

Pan radny Wojciechowski zgłosił brak zarządzenia burmistrza w spr. budżetu na stronie BIP.
Radny Kutka zwrócił uwagę, że od 2009 r budżet zawsze był na stronie, a w tym roku nie jest ogłoszony i
mieszkańcy nie mieli szans żeby się z tym projektem zapoznać. Jego zdaniem jest to poważne
uchybienie.

Pan przewodniczący poprosił o opinię pana Sekretarza Marka Jagody w tym temacie i ogłosił 5 minut
przerwy.
Po wznowieniu obrad pan sekretarz poinformował, że nie ma przeszkód do procedowania
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zaplanowanych uchwał.

Radny Wojciechowski złożył wniosek o usunięcie z porządku obrad pkt 5, 6 i 7 i przesunięcie na
następną sesję w miesiącu grudniu – 4 głosy „za”, 10 „przeciw” przy 1 nieobecnym.

Porządek został po zmianach pana przewodniczącego przyjęty 10 głosami „za”, 4 głosach
„wstrzymujących się”, przy 1 nieobecnym.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie.
Protokół został przyjęty 13 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”.

Ad.4 Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych Rady
Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna.
Pan Janus poruszył temat skargi, która była rozpatrywana przez KSWiP w Starostwie Powiatowym w
Obornikach i zapytał o sposób jej zakończenia. Pani Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że
nie może wychodzić poza swoje uprawnienia i przekazywać informacji, do których przekazania nie jest
uprawniona.

Pan radny Wojciechowski zapytał jak wygląda sytuacja w szpitalu w Obornikach i czy zarząd przyznał
nagrodę pani dyrektor?
Pani Tomaszewska wskazała, że we wszelkich spotkaniach uczestniczy zawsze pana radny Janus i pewnie
może udostępnić materiały, którymi dysponuje – jednak pani Tomaszewska dodała, że szpital jest
zadłużony i jest to informacja upubliczniona, są problemy kadrowe, wniosek na nagrodę został
przedstawiony radnym powiatu, jednak bez rozpatrzenia.

Pan Wojciechowski zapytał czy zarząd ma chęć spotkania się z radnymi KGFiR? Pani Tomaszewska
poinformowała, że zarząd zawsze jest chętny do spotkania się z radnymi.

Ad. 5 Podjęcie uchwał okołobudżetowych.
a) uchwała w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok, uchwała wraz z przedstawiona autopoprawką
została przedstawiona przez panią skarbnik Irenę Ławniczak oraz Marię Stachowiak, pan Kuszak
poprosił o informację ilości dowożonych dzieci z Garbatki do Owczechgłów? Pani sołtys
Gromanowska wskazała, że jest to od 5 – 7 dzieci a czasami i więcej, radny Kupidura zapytał o
uwzględnienie trybu działania KPAiN, żeby ta działalność wyszła poza ramy ul. Fabrycznej?
Działalność jest ustalona przez ustawę i tej działalności nie można ot tak sobie rozszerzać, na
zakończenie radny Kuszak poprosił o wyjaśnienie znaczenia kwoty w rozdziale 4210, pani
skarbnik wskazała, że jest to jednostkowa kwota na materiały szkolne, autopoprawka i uchwała
została przyjęta jednogłośnie,

b) w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2019 rok, uchwała została
przedstawiona przez panią skarbnik Irenę Ławniczak, pan Kuszak zapytał, czy dotacja, którą
otrzymuje ZAMK będzie ulegała zmniejszeniu i jaki jest procent osób, które zamieszkują u osób
prywatnych a będą zakwaterowani na ul. Fabrycznej, pan dyrektor Marek Mysłek
poinformował, że ma nadzieję iż nie, co do ilości mieszkańców na ul. Fabrycznej to ok 50%,
uchwala została przyjęte 14 glosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”,

c) w sprawie dotacji przedmiotowej na 2019 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie –
samorządowego zakładu budżetowego, uchwała została przedstawiona przez panią skarbnik,
radny Henryk Janus zwrócił uwagę na zapis w uchwale o CIS, że gmina „może” dofinansować
zakład budżetowy kwotą 150 tys zł – pan Szuberski odniósł się do tej kwestii i powiedział, że po
rozmowie z panią kierownik Gromanowską postanowił taką kwotę w budżecie pozostawić,
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natomiast pani Gromanowska dodała, że ta kwota jest i tak bardzo mała, uchwała została 
przyjęta jednogłośnie,

Ad. 6 Podjęcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2019 – 2036.
a) przedstawienie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata

2019 – 2036, projekt uchwały przedstawiła radnym pani skarbnik Irena Ławniczak,
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno, opinia została odczytana przez panią skarbnik Irenę
Ławniczak i stanowi załącznik do niniejszego protokołu,

c) dyskusja nad projektem uchwały, radny Kupidura zapytał, czy brak możliwości zapoznania się
przez mieszkańców z projektem budżetu jest dużym uchybieniem ? Radca prawny pan Piotr
Płoszczyca odnosząc się do tego pytania poinformował, że najnowsze stanowisko RIO nie
wskazuje na to, iż nie można tego budżetu rozpatrywać, ponieważ zostało to złożone w biurze
rady i odpowiednim terminie wysłane do RIO,

d) głosowanie nad projektem uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata
2019 – 2036:
- głosowanie nad autopoprawkami, 
- głosowanie nad projektem uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata
2019 – 2036 – uchwała została podjęta 15 głosami „za”.

Pan radny Kuszak wraz z radnym Kupidurą złożyli wnioski o przerwę.
Pan radny Zbigniew Chudzicki złożył kontrwniosek o kontynuowanie obrad.
Wniosek pierwszy nie uzyskał większości.Pan Wojciechowski złożył wniosek formalny o 15 minut
przerwy – wniosek nie uzyskał większości.

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie  budżetu Gminy Rogoźno na rok 2019.
a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, projekt uchwały budżetowej przedstawiła pani

skarbnik Irena Ławniczak, cały projekt budżetu stanowi załącznik do niniejszego protokołu,
odczytane i przedstawione zostały również autopoprawki,

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu Gminy
Rogoźno na rok 2019, opinię odczytała pani skarbnik Maria Kachlicka, opinia stanowi załącznik
do protokołu,

c) odczytanie opinii Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury o projekcie budżetu, opinię
odczytała pani przewodnicząca Katarzyna Erenc - Szpek, która jest pozytywna, 

d) odczytanie opinii Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa o projekcie budżetu, opinie odczytał
pan przewodniczący Bartosz Perlicjan informując, że komisja wypracowała pozytywna opinie na
temat budżetu na rok 2019,

e) przedstawienie stanowiska Burmistrza Rogoźna w sprawie wniosków zawartych w opiniach
komisji stałych Rady Miejskiej, stanowisko nie zostało zajęte, ponieważ nie wpłynęły żadne
wnioski,

f) dyskusja nad projektem budżetu,
g) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie budżetu Gminy Rogoźno na 2019 rok

-  głosowanie nad autopoprawkami, pani skarbnik przedstawiła autopoprawki – które zostały   
   przyjęte,
-  przedstawienie i głosowanie poprawek radnych do projektu uchwały,

pana radnego Huberta Kuszaka:" w dziale 630 Turystyka w ppkt Wydatki inwestycyjne
zmniejszyć kwotę Rozbudowy Monitoringu Wizyjnego o 5 tys zł z przeznaczeniem na montaż
nowego monitoringu w budynku szkoły przy ul. W. Poznańskiej 36, poprawka nie przyjęta,

radnego Huberta Kuszaka:" w dziale Ochrona Zdrowia 851 w pkt Pozostałe Wydatki w ppkt
Zakup usług Pozostałych zmniejsza si,e kwotę o 15 tys zł z przeznaczeniem na Szczepienia
Ochronne dla Dziewcząt przeciw zakażeniom wirusem HPV", poprawka nie przyjęta,
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Pan Krzysztof Nikodem zgłosił wniosek w spr zamknięcia dyskusji – wniosek uzyskał większość.

Klubu Radnych Aktywni dla Gm Rogoźno, z zadania majątkowego dotyczącego
termomodernizacji UM w Rogoźnie (oceplenie elewacji) zmniejsza się kwotę 400 tys zł z
przeznaczeniem na zwiększenie zadania majątkowego Budowę oświetlenia drogowego z
kwoty 300 tys zł na 700 tys zł z przeznaczeniem na wykonanie zadań na które opracowane są
dokumentacje tj - budowę oświetlenia w Rogoźnie ulic: - Za jeziorem, Działkowej,
Diamentowej, Sobolewskiego, Brzozowej i Leśnej oraz w miejscowościach: - Boguniewo,
Gościejewo, Laskowo, Owczegłowy, Jaracz i Stare – poprawka nie uzyskała większości.

-  głosowanie nad projektem uchwały w sprawie budżetu Gminy Rogoźno na rok 2018 –
uchwała 
   budżetowa została przyjęta jednogłośnie - 14 głosami „za”, przy 14 obecnych.

Pan burmistrz Roman Szuberski podziękował za jednomyślne przyjęcie uchwały budżetowej.

Ad.8 Podjęcie uchwał w następujących sprawach:
a)wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu
użytkowego, uchwała przyjęta jednogłośnie,

b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – część
działki nr 36/1, Cieśle, uchwała przyjęta jednogłośnie,

c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działka nr
2/2, Rogoźno, uchwała przyjęta jednogłośnie,

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – część
działki nr 1443/12, Rogoźno, uchwała przyjęta jednogłośnie,

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – część
działki nr 595/35 położonej w miejscowości Ruda i część działki nr 439 położonej w miejscowości
Gościejewo, uchwała przyjęta jednogłośnie,

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów
położonych w obrębach ewidencyjnych Słomowo, Szczytno, Parkowo i Jaracz na obszarze gminy
Rogoźno, uchwała przyjęta jednogłośnie,

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki
tej opłaty, Klubu Radnych "Działamy dla Mieszkańców" w parag 2 ust 1 otrzymuje brzmienie: od
właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy w wysokości 26 zł miesięcznie za
mieszkańca:oraz w ust. 2 2. określa się stawkę opłaty podwyższonej, jeżeli właściciel nieruchomości nie
wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, w wysokości 2-krotnej
wysokości stawki za odpady zbierane selektywnie tj. 52 zł miesięcznie za mieszkańca" – wniosek
przeszedł 10 głosami „za”, przy 4 „wstrzymujących się”,

i) zmiany uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu, projekt przedstawił pan sekretarz,
uchwała przyjęta została jednogłośnie, 
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j) zmiany w budżecie Gminy Rogoźno na 2019 rok, projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik Irena
Ławniczak, wraz z autopoprawkami wniosek radnego Henryka Janusa o przeniesienie tego punktu na
sesję grudniową po konsultacjach z Radą Sołecką, Panem Burmistrzem i Dyrekcją szkoły – wniosek
dotyczył remontu biblioteki i utworzenie salki gimnastycznej, wniosek nie został przyjęty, 5 głosów „za”,
przy 10 „przeciwnych,

Wniosek Klubu Radnych "Działamy dla mieszkańców" o przeniesienie kwoty 6 tys zł między rozdziałami
"Ochrona powietrza atmosferycznego" i przenieść do planu finansowego SP im. Noblistów Polskich w
Gościejewie. Autopoprawki od 1 do 3 przyjęte jednogłośnie, autopoprawka nr 4 – 13 głosami „za” przy 1
„wstrzymującym i autopoprawka nr 5 – 12 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących”, całość uchwały
została przyjęta również jednogłośnie.

k) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037, projekt uchwały przedstawiła pani
skarbnik Irena Ławniczak, przyjęte jednogłośnie,

l) ustalenia wydatków Gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019, projekt uchwały
przedstawiła pani skarbnik Irena Ławniczak, przyjęte jednogłośnie.

Ad.9 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.
Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań w okresie międzysesyjnym

09.11 – 5. Rogoziński Półmaraton Przemysła II
10.11 – Turniej Strzelecki Bractwa Kurkowego z okazji Narodowego Święta Niepodległości 
             (Paweł Wojciechowski)
10.11 – Wieczornica z okazji 100-lecia ZHP
11.11 – Gminne obchody Narodowego Święta Niepodległości (Paweł Wojciechowski)
11.11 – Wieczór Pieśni Patriotycznej
16.11 – V Żniński Ogólnopolski Zjazd działaczy Sportu Motorowodnego
16.11 – uroczyste otwarcie drogi w Dziewczej Strudze
21.11 – posiedzenie Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury
22.11 – uroczystość z okazji Dnia Pracownika Socjalnego
26.11 – Dzień Patrona w Szkole Podstawowej im. A. Mickiewicza w Budziszewku (Ewa 
             Wysocka)

Pan Przewodniczący KGFiR Bartosz Perlicjan poinformował, że odbyła się II część zaplanowanej komisji,
a tematem był budżet i wydana opinia pozytywna w tej sprawie. Planowana KGFiR będzie miała swoje
posiedzenie przy końcu grudnia.

Ad.10 Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania
uchwał Rady Miejskiej.

04 grudnia -udział w spotkaniu z Dyrektorem  Wydziału Polityki Społecznej Wielkopolskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu panem  Łukaszem  Krysztofiakiem, 
wizytującym ŚDS w  Rogoźnie. 
- udział w wysłuchaniu wykładu RUTW.

06 grudnia -udział wraz z posłem RP Jakubem Rutnickim i Wicemarszałkiem Jackiem Bogusławskim w
otwarciu  „Szatni na Medal” w Rogoźnie przy ul. Za jeziorem.
-udział w spotkaniu Mikołajkowym na  Pl. Karola Marcinkowskiego.

09 grudnia -spotkanie z młodzieżą kl. VIII- prelekcja na temat Samorządów Gminnych.
11 grudnia - udział w posiedzeniu Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.
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-udział w zakończeniu sezonu Piłkarskiego RKS Wełna.
12 grudnia -udział w zjeździe szkoleniowym Wójtów,  Burmistrzów i Prezydentów Miast  zorganizowanym

przez WOKiSS.
13 grudnia -udział w obchodach 38 rocznicy  Wprowadzenia Stanu Wojennego.
14 grudnia -udział w Jarmarku Bożonarodzeniowym.

-udział w spotkaniu opłatkowym OSP Rogoźno.
15 grudnia -udział w Wieczorze Patriotycznym zorganizowanym przez KGW „Parkowianka”

- udział w spotkaniu opłatkowym  sołectwa Słomowo.
16 grudnia -udział w Sesji w trybie nadzwyczajnym RM w Rogoźnie.
17 grudnia - udział w nadzwyczajnym zgromadzeniu wspólników  MSOK.

- udział w spotkaniu opłatkowym  z Kapelą „Tu My” z Doliny Wełny.

Ad.11 Interpelacje i zapytania radnych.
BRAK

Ad.12 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pierwszą odpowiedź odczytał pan sekretarz Marek Jagoda:

„W odpowiedzi na inerpelację złożoną przez Radnego Pawła Wojciechowskiego dotyczącą środków
wydatkowanych na bieżące utrzymanie dróg gruntowych informuję:
W 2017 roku wydatkowano środki w wysokości 478 667,53 zł brutto,
W 2018 roku wydatkowano środki w wysokości 761 594,42 zł brutto,
W 2019 roku do dnia 30.11.2019 wydatkowano środki w wysokości 417 115,57 brutto.
Szczegółowa analiza wydatkowanych środków z podziałem na sołectwa wymaga wielogodzinnych prac,
które obecnie nie mogą być przeprowadzone z uwagi na zaangażowanie pracowników w prowadzenie
spraw bieżących.”

Kolejną odpowiedź odczytał również pan sekretarz:

W odpowiedzi na interpelację złożoną przez klub radnych dotyczącą zasiedlenia mieszkalń socjalnych
przy ul. Fabrycznej informuję, że:
- w dniu 05.02.2018 r. zawarta została umowa z bankiem Gospodarstwa krajowego 
w Warszawie dot. udzielenia wsparcia finansowego na przebudowę wraz ze zmianą sposobu
użytkowania części budynku usługowego położonego w Rogoźnie przy ul. Fabrycznej 10. Przedmiotowa
umowa wyznaczała Gminie Rogoźno termin rozpoczęcia realizacji przedsięwzięcia do dnia 10.05.2020 r.
co nastąpiło w naszym przypadku 24.04.2019 r. 
i zostało potwierdzone wpisem w dzienniku budowy oraz kolejny warunek czas zakończenia
przedsięwzięcia 24 miesiące od dnia jego rozpoczęcia.
- umowa na realizację robót budowlanych przewidywała termin ich zakończenia do dnia 26.11.2018 r.,
- odbiór końcowy związany z odbiorem robót budowlanych budynku lokali socjalnych nastąpił w dniu
06.12.2019 r.,
- umowa dotycząca wykonania przyłącza gazowego i instalacji gazowej została zawarta 
z Polską Spółką Gazownictwa Sp. z o.o. w Poznaniu w dniu 19.07.2018 r. w Kaliszu 
z realizacją jej zakresu do końca 2018 r.,
- opłata za przyłączenie do sieci dystrybucyjnej gazu została wniesiona w dniu 03.08.2018 r. jako zaliczka
na poczet realizacji umowy przyłączenia gazu,
- w dniu 28.12.2018 r. wpłynęło pismo dotyczące aneksowania umowy dot. przyłączenia obiektu do
sieci gazowej wydłużający termin do 30.04.2019 r.,
- w dniu 14.10.2019 r. wpłynęło zaświadczenie o zakończeniu realizacji instalacji gazowej 
i możliwości zawarcia umowy na dostarczanie paliwa gazowego,
- w dniu 30.10.2019 r. została zawarta umowa kompleksowa dostarczania paliwa gazowego 
z PGNiG Obrót Detaliczny Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie,
- w dniu 29.11.2019 r. PSG Sp. z o.o. z Chodzieży zamontowała gazomierz,
- posiadamy wszystkie pozwolenia i decyzje na użytkowanie,
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- obecnie budynek jest ogrzewany i gotowy do zasiedlenia mieszkańców.
Przyczyny opóźnień w oddaniu lokali socjalnych do użytkowania są zewnętrzne nieuzależnione od
działań Urzędu Miejskiego w Rogoźnie.
Całkowita wartość prac wynosi 2 683 631,19 zł brutto w tym 1 207 634,03 zł dofinansowania Komisja
opiniująca przydział lokali socjalnych składała się z następujących osób:

- Renata Tomaszewska,
- Katarzyna Erenc-Szpek,
- Ewelina Kowalska,
- Łukasz Zaranek,
- Marek Jagoda,
- Bartosz Perlicjan.

Przy udziale Pana Romana Piątkowskiego i Bartosza Jarzyniewskego.
Na liście osób zakwalifikowanych do otrzymania lokalu socjalnego na ul. Fabrycznej jest 29 rodzin.

Ad.13 Wolne głosy i wnioski.
Wniosek radnego Zbigniewa Chudzickiego na podstawie Regulaminu RM w Rogoźnie par 18 pkt 1 ppkt
6, który wnosi o ograniczenie czasu wystąpienia mówców w punkcie Wolne głosy i wnioski do 3 min",
wniosek został przyjęty 8 głosami “za”, przy 4 „przeciwnych” i 3 nieobecnych.
Pan radny Kutka zwrócil uwagę na brak zmiany tytułu „nieodbytej sesji” – pan burmistrz poinformował,
że zostanie to w najbliższym czasie zmienione oraz poprosił o wypowiedź pana informatyka na temat
zarzutu z ostatniej sesji odnośnie braku pokazywania osób wypowiadających się. Pan Kazimierz Lis
wyjaśnił, że było to spowodowane przypisaniem osoby do miejsca, a w związku z nowymi wyborami
radnych nie można było zmienić wykadrowania.
Pan Zbigniew Chudzicki poprosił o odpowiedź na pytania dotyczące utworzenia nowej instytucji za
jeziorem i przejęcia zadań?
Pan Szuberski wskazał, że są prowadzone prace w tym zakresie, pewne symulacje i ostateczny kształt
tego tworu zostanie radnym przekazany w najbliższym czasie.
Radny Janus poruszył  temat: czujników, które zostaną zakupione na własny koszt przez radnych,
ponieważ środki na ten cel zostały przekazane na inne zadanie. 
Radny Sebastian Kupidura skwitował, że liczenie czasu w tym punkcie jest kpiną i niczego nie zmienia.

Ad.14 Zakończenie.
Posiedzenie Rady Miejskiej pan Przewodniczący Łukasz Zaranek zakończył trzykrotnym uderzeniem laski
o godz. 19:30, protokołowała Anna Mazur.


